

Lunch Menu for Agapeland Summer School 2016 愛加倍園暑期班午餐菜單

You can choose to have your child bring lunch to Agapeland, or sign up with our lunch program. We will order hot lunches for your child from nearby restaurants. Lunch is **\$160 for 8 weeks** or it could be ordered weekly at **\$20.00 per week**. Sorry that **we can not accept lunch orders on a day-to-day basis. Drinks are not provided by the School except for the After School extended care students.**

你可以為你的孩子自備午餐，或參加「愛加倍園暑期班午餐計劃」。我們會在附近的餐館為你的孩子訂購熱的午餐，全期共 8 週，費用為 \$160 或每星期 \$20.00。「愛加倍園暑期班午餐計劃」以每週計算，恕不接受每日訂購。飲料只在課後班提供，不包括在午餐內。

This is our basic lunch menu and it is subject to change without notice.

以下是愛加倍園暑期班的基本菜單，如有更改將不另行通知。

1. Beef/ Chicken/ Pork & Broccoli with Steamed Rice 西蘭花牛/雞/豬肉飯
2. Chicken Sandwich 雞扒三文治
3. String beans & Beef/ Chicken/ Pork with Steamed Rice 四季豆牛/雞/豬肉飯
4. Mixed Vegetables & Beef/ Chicken/ Pork Chow Mein 雜菜牛/雞/豬肉炒麵
5. Beef/ Chicken/ Pork Tofu with Steamed Rice 豆腐牛/雞/豬肉飯
6. Beef/ Chicken/ Pork Fried Rice 揚州牛/雞/豬肉炒飯
7. Hamburger 牛肉漢堡包
8. Chicken Drum Stick and Steamed Rice 炸雞脾飯及青菜
9. Mixed Vegetables & Ham Macaroni Soup 雜菜火腿湯通粉
10. Sweet Corn & Beef/ Chicken/ Pork with Steamed Rice 粟米牛/雞/豬肉飯

Bag lunches will be prepared in case of field trips. For example, ham & cheese sandwich, hot-dog... etc. 遇有戶外活動，將會預備起士火腿三文治或熱狗等簡單午餐。

Please fill out the form below and return it together with your registration form
請填好下面回條連同愛加倍園暑期班報名表一起交回

Name of Students 學生姓名: _____

_____ My child will sign up for the Agapeland Lunch Program from 6/15/2016 to 8/05/2016 (8 weeks)
我的孩子參加「愛加倍園暑期班午餐計劃」全期共 8 星期(6/15/2016 to 8/05/2016)

_____ My child will sign up for the Agapeland Lunch Program from _____ to _____ (_____ weeks)
我的孩子參加「愛加倍園暑期班午餐計劃」共 _____ 星期 (由 _____ 月 _____ 日至 _____ 月 _____ 日)

_____ My child will bring own lunch to Agapeland.
我的孩子會自備午餐。

Please list any food that your child is allergic to: _____

Parent's Signature _____
家長簽名

Date _____
日期